


ДУЙШОБАЕВ АБДЫРАКМАН РАМАНКУЛОВИЧ

	<ol style="list-style-type: none"> 1. Дуйшобаев Абдыракман Раманкулович, 1967 года рождения, кыргыз. 2. В 1993 г. окончил Кыргызский Государственный медицинский институт по специальности «педиатрия». 3. 1993 – 1994 гг. интернатура по специальности «Детская хирургия» на базе кафедры детской хирургии КГМИ. 4. 2001 – 2003 гг. ординатура по специальности «Нейрохирургия» на базе кафедры детской хирургии КГМИ. 		
ПЕРСОНАЛЬНАЯ ИНФОРМАЦИЯ			
ФАМИЛИЯ	Дуйшобаев		
ИМЯ	Абдыракман		
ОТЧЕСТВО	Раманкулович		
ДАТА РОЖДЕНИЯ	05 апреля, 1967 года		
КОНТАКТНАЯ ИНФОРМАЦИЯ:	Рабочий телефон		
	Домашний телефон		
	Мобильный телефон	(+996)555 887 118	
	Факс		
	E-mail	adr0504@mail.ru	
ОБРАЗОВАНИЕ:			
Дата начала / окончания	Вуз	Факультет	Специальность
1987/1993	Кыргызский Государственный Институт	Медицинский факультет	Педиатрия
1993/1994	Кыргызский Государственный Институт	Интернатура	Детская хирургия
2001/2003	НГМА, Новосибирский	Ординатура	Нейрохирургия
2003/2006	НГМА, Новосибирский	Аспирантура	Нейрохирургия
ОПЫТ РАБОТЫ			
<ul style="list-style-type: none"> • 1985 -1987 гг. в рядах советской Армии г. Комсомольск на Амуре • 1987-1993 гг. студент КГМИ • 1994 – 1996 гг. врач хирург городской детской поликлиники. • 1996 – 1998 гг. врач хирург городской поликлиники №9 • 1998 – 2000 гг. на службе в органах внутренних дел в должности начальника медицинской санчасти учреждения • 2004 – 2005 гг. врач нейрохирург в отделении нейрохирургии НУЗ ДКБ на станции Новосибирск-Главный ОАО РЖД. • 2015 – 2019 гг. главный врач медицинского центра «Кардио-Азия плюс», г. Ош • 2019 – 2021 гг. врач нейрохирург медицинского центра «Клиника Меди» 			

- 2021 и по настоящее время заведующий отделении нейрохирургии ОМОКБ Ош.

НАГРАДЫ

ДАТА	НАЗВАНИЕ
2008	Диплом «Золотая медаль Сибирской ярмарки» за разработку, исследование и внедрение эндоваскулярного лечения разорвавшихся артериальных аневризм головного мозга в условиях церебрального ваз спазма.
2010	Свидетельство о золотой медали Межрегионального конкурса «Лучшие услуги и товары Сибири Гамма».
2012	Почетная грамота «НУЗ дорожное клиническая больница на станции Сибирск».
2013	Благодарственное письмо совета депутатов народа Новосибирск.
2015	Благодарность-главный внештатный.
2016	Диплом ОШ браво «Лучший врач года» корпорации Ынтымак Медиа.
2021	Почетная грамота мэрии города Бишкек.

Общий стаж работы: 35


Краткая аннотация научной деятельности, научные интересы:

17 публикаций в соавторстве отечественной зарубежной печати

2 патента на изобретении РФ

2 рас предложение КГМА

DUYSHOBAYEV ABDYRAKMAN RAMANKULOVICH

	<p>1. Duishobayev Abdyrakman Ramankulovich, born in 1967, Kyrgyz.</p> <p>2. He graduated from the Kyrgyz State Medical Institute in 1993 with a degree in pediatrics.</p> <p>3. 1993 - 1994 internship in "Pediatric Surgery" at the Department of Pediatric Surgery of KSMI.</p> <p>4. 2001 - 2003, residency in Neurosurgery at the Department of Pediatric Surgery, KSMI.</p>		
PERSONAL INFORMATION			
SURNAME	Duishobayev		
NAME	Abdyrakman		
	Ramankulovich		
DATE BIRTHDATE	Apr. 05, 1967		
CONTACT INFORMATION:	Work phone		
	Home phone		
	Cell phone	(+996)555 887 118	
	Fax		
	E-mail	adr0504@mail.ru	
EDUCATION:			
Start date / end date	University	Faculty	Specialty
1987/1993	Kyrgyz State Institute	Faculty of Medicine	Pediatrics
1993/1994	Kyrgyz State Institute	Internship	Pediatric Surgery
2001/2003	Novosibirsk State Medical Academy	Residency	Neurosurgery
2003/2006	Novosibirsk State Medical Academy	Postgraduate	Neurosurgery
WORKING EXPERIENCE			
<ul style="list-style-type: none"> • 1985-1987 in the Soviet Army, Komsomolsk-on-Amur. • 1987- 1993 - Student of KSMI • 1994 - 1996 - Doctor of surgery in City Children Outpatient Clinic. • 1996-1998 - a surgeon in the city children's polyclinic No. 9. • 1998- 2000 - Served in the bodies of Internal Affairs as a head of the institution's medical unit • 2004 - 2005 - Doctor neurosurgeon in the department of neurosurgery at Novosibirsk-Glavny DKB at the Novosibirsk-Glavny station, Russian Railways. • 2015 - 2019 Head doctor of the medical center "Cardio-Asia Plus", Osh. • 2019 - 2021 doctor of neurosurgeon of the medical center "Clinic Medi". • 2021 to the present time the head of the department of neurosurgery of OMOKB Osh. 			

GIFTS

DATE	TITLE
2008	Diploma "Gold Medal of the Siberian Fair" for development, research and implementation of endovascular treatment of ruptured cerebral arterial aneurysms in conditions of cerebral vasospasm.
2010	Certificate of Gold Medal of the Interregional Contest "Best Services and Products of Siberia Gamma".
2012	Certificate of Merit of "NUZ Road Clinical Hospital at Sibirsk Station".
2013	Letter of commendation from the Council of Deputies of the people of Novosibirsk.
2015	Letter of commendation from the chief supernumerary.
2016	Diploma of Osh bravo "The best doctor of the year" corporation Yntymak Medio.
2021	Certificate of Merit of the Mayor's office of Bishkek city.

Total work experience: 35

Short summary of scientific activity, scientific interests:

17 publications in co-authorship of the domestic foreign press

2 patents for invention of the Russian Federation

2 races of the KSMA